
Јоргованка Табаковић: Неће бити закона о конверзији кредита у швајцарским францима
петак, 04 децембар 2015 18:33

Гувернер Народне банке Србиjе (НБС) Jоргованка Tабаковић изjавила jе данас да ни
централна банка ни Влада немаjу право да донесу закон о конверзиjи кредита везаних
за шваjцарски франак, jер би то било неуставно.

  

  

Tабаковић jе, на новинарско питање о радикализациjи протеста удружења банкарских
клиjената Eфектива због кредита у "шваjцарцима", подсетила да jе НБС jош у jулу 2013.
године дала препоруке банкама за решавање тог проблема, коjе jе мањи део њих и
прихватио, додаjући да jе централна банка тиме урадила све што jе до ње.

  

Поступаjући по тим препорукама "враћено jе 5,13 милиjарди динара или по основу
неоправданог, jедностраног подизања камата, или по основу олакшавања кредита у
шваjцарским францима", рекла jе она.

  

"НБС од тога не може више, а не очекуjем ни да Влада више од порепорука учини из
jедноставног разлога - без обзира на то што желите да помогнете више од 20.000
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породица, нико нема право да донесе закон, ни Влада ни било ко други, коjи би се врло
извесно показао неуставним, по искуствима из окружења, и на краjу сваки такав закон
буде трошак свих грађана Србиjе".

  

Tабаковић jе и овог пута поновила да jе реч о уговорном односу између банке и клиjента,
да jе то место где се кредит одобрава, где се репрограмира, и додала да као што ће
влада своjим пореским подстицаjима подржати те репрограмиране обавезе, то ће
учинити и НБС. 

  

(Танјуг)
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